
   

MØTEPROTOKOLL        
   

Ungdomsrådet 
 
Dato: 22.01.2024 kl 17:00-19:00 
Sted: Kommunestyresalen 

Arkivsak:  
  

Til stede:   Hanne Skoli, Stine Skoli, Serine Hansen Heggen, Signe Dons, 
Jakob-Marinius Karlsen, Sander Borch Hansen, Erik Walle 
Antonsen, Tiril Marie Høie Bergstedt, Vilde Alice Olsen Kvalnes, 
Tilde Sofie Fosshaug 

 
Forfall:                    

 
Mathilde Gamst Lindseth 

  

  

 Andre:                                               Jannie Sande, Terje Andreassen, Jim Kristiansen, Kristin Olsen 

  
              
 

  

Protokollfører:        Jannie Sande, ungdomsarbeider 

  
  

 

  
 
 
Leder ønsket velkommen til møtet. 
 
          1. Godkjenning referat 

    Referat godkjent 
2. Godkjenning innkalling 
    Innkalling godkjent 
3. Godkjenning saksliste 
    Sakslista godkjent 
 
 
 
 
 
 



   

  
 
 
 

 
Hamnvik 25.01.2024 
 
Tiril Marie Høie Bergstedt 
leder 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SAKSKART  

 

Sak 1/24  UKM 2024 

Sak 2/24  Aktiviteter i kommunen, - kom med forslag til felles aktiviteter 

Sak 3/24  Barne- og ungdomstaxi januar og februar 

Sak 4/24  Vedtekter ungdomsråd, - revidert utgave 

Sak 5/24  
Prosjekt møteplass foajeen i kulturhuset, - kom med innspill 
på fargevalg 

Sak 6/24  Saker fra ungdomsarbeider 

Sak 7/24  Møteplan 2024 

Sak 8/24  Gruppebilde 

Sak 9/24  Eventuelt 



   

Sak 1/24 UKM 24 
 
Ungdomsrådet er med å arrangere UKM (ung kultur møtes) i kommunen. Leder 
informerte kort om hva UKM er, hvem og hva man kan delta med og hvordan 
arbeidsoppgaver ungdomsrådet har hatt tidligere under arrangementet. Rådet 
snakket også om å være delaktig i å spre informasjon om UKM ut til klassene, samt 
at det henges opp store plakater og deles ut flyers. Tiril, Tilde og Hanne ønsker å 
være en del av arbeidsgruppen som planlegger arrangementet.   
 
 

Sak 2/24 Aktiviteter i kommunen 
 
Rådet kom med forslag på ulike aktiviteter for barn og unge i kommunen. Noen 
aktiviteter som foregår på fritiden og noen som ønskes gjort i skoletiden der begge 
skolene i kommunen er sammen. 

- Sykkeltur 
- Paintballturnering 
- Fabelparken 
- Visningssenter Engenes 
- Overnatting i telt 
- Fotballturnering 
- LAN i påskeferien 
- Skitur 

 
Ungdomsarbeider informerer om at kommunen planlegger transport til et alpinanlegg 
en dag i vinterferien.  
 
Ungdommen i kommunen har fått tilbud av Salangen-nyheter til å være med å lage 
webtv i studioet som er etablert i kompetansesenteret i Hamnvik.       

 
Sak 3/24 Barne- og ungdomstaxi januar og februar 
 
Ungdomsrådet hadde ingen bemerkninger på forslaget på ungdomstaxi for januar og 
februar.  
 
Terje Andreassen informerer om midler for 2024 som skal brukes på aktiviteter og 
møteplasser. Det er disse midlene ungdomstaxien bruker av. Det gjøres en 
evaluering etter januar for å se på fortsettelsen av tilbudet. 
 

Sak 4/24 Vedtekter ungdomsråd 
 
Leder leste igjennom forslag til endring. Rådet hadde ingen bemerkninger.  
 
Terje Andreassen tar det videre i kommunestyret for godkjenning.  
 

 
 



   

Sak 5/24 Prosjekt møteplass foajeen til kulturhuset 
 
Ungdomsrådet fikk muligheten til å komme med forslag på farger til utkastet som er 
laget for møteplass foajeen. Rådet ønsker en lysere farge på tak og vegg, samt at 
den er lun og varm. Møblene kan gjerne være i litt sterkere farger og det hadde vært 
fint med sakkosekker for å sitte i.  
  
 

Sak 6/24 Saker fra ungdomsarbeider 
 
Ungdomsarbeider oppfordret ungdomsrådet til å delta i førstkommende 
kommunestyre for å se og lære hvordan et politisk organ fungerer.  
 
Medlemmer av rådet får hver sin collegegenser. Innhenter størrelse og antall. 
 
Rådet oppfordres til å snakke positivt om ungdata undersøkelsen skolene skal 
gjennomføre i uke 10-12. Dette er en anonym og frivillig undersøkelse, men det vil 
være viktig å svare ærlig på denne slik at resultatene kan brukes som et verktøy i 
jobben videre med ungdommer.  
 
Ungdomsrådet har fått forespørsel fra flyktningetjenesten til å delta på et møte for å 
arrangere en kulturkveld i kommunen. Leder, Tilde og ungdomsarbeider deltar på 
møtet.  
 
   

Sak 7/24 Møteplan 
 
Forslag til møteplan ble tatt opp til godkjenning. Møtet i mars endres dato på. 

 
Sak 8/24 Gruppebilde 
 
Rådet foreslår å vente med å ta gruppebilde til alle har fått genser slik at di kan ha 
den på bildet.  
 

 
Sak 34/23 Eventuelt 
 
Helsesykepleier Kristin Olsen inviterte seg inn i møtet for å gi rådet informasjon om 
tjenesten som kommunen har. Hun ønsket innspill på måter å møte ungdommen på 
og ønsker å være til stede på fritidsklubbene innimellom. Ungdomsrådet kan be 
helsesykepleier om å komme å ha framlegg/undervisning i ulike tema som berører 
dem.  
 

 
 
 



   

Møtet slutt 20:15 

protokollfører  

Jannie Sande 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 


